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 23-12 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 1/11/23 מועד:  

 18:00בשעה   הישיבה נפתחה

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר  

 לביאשולה טל, טל דגני,   אלון רב טל , ,שירי פירדמןאלדד סברנסקי , מירי דגן, מאיה ארטלנוכחים:  

 שמואליק שריקי, יואב להב, שחר גורן, נוהר רבטל  חסרים: 

 אלהרונן  מוזמנים קבועים: 

 משתתפים נוספים :  

 : סדר היום

 20אישור פרוטוקול ישיבה מספר  .1
 טיפול במתעכבי בניה שכונת הכרם  .2
 הצעה לסדר העברת החלטות בנושא נהלים  .3
 קבלה לחברות  .4
 שונות  .5
 
 החלטות:  

 
 . אושר 20 פרוטוקול ישיבה  .1
נוכח מיעוט המשתתפים התקיים בהתחלה דיון האם לקבל בפורום   –טיפול במתעכבי בניה   .2

הוחלט שמיעוט המשתתפים בישיבה וכן תקופת   –המצומצם דיון והחלטות בנושא זה 
המלחמה אינם מתאימים כרגע לקבלת החלטות והדיון המהותי יתקיים בעוד כחודש. לגביי 
חברים בחופשה מיוחדת שאיכלסו את ביתם אך לא עושים את הנדרש כדי להשלים קבלתם  
לחברות מלאה )כגון תשלום להון האגודה(  הוחלט לזמנם לפגישות בתוך שבועיים ולדרוש  

תוצג בפניהם האופציה הרשומה בהסכם    –השלמת התהליך בתוך שבוע מיום הפגישה 
 לבדיקה מול עורך הדין של הקבוץ. אש"ח בגין הפרת חוזה בכפוף    50קליטתם לתשלום 

רשום שלפני כל דין משפטי   )בפגישתי אתמול עם עורכי הדין הובהר שבתקנון הקבוץ
 תופעל בוררות מוסכמת( להערכת עורכי הדין זאת אופציה מאיימת מספיק. 

. מעביר לכם את ההצעה בנושא עם  1ונמנע  7ההחלטה בעניין זה התקבלה ברוב של 
 הערות עורך הדין שלנו שהתקבלו במהלך הישיבה. 

סדר העברת החלטות עם נוהלים בקבוץ הוחלט פה אחד לפרסם לכל נוהל תקציר עם   .3
עקרונותיו ובמקביל לפרסם את הנוהל המלא, ההצבעה של הקבוץ תהיה על הנוהל המלא  

 כולו. 
 התקבלו פה אחד:    -קבלה לחברות   .4

 

 גונן ערן ונטעלי 

 ויטמן לירון ובועז 

 מגס יובל וקורינה 

 שטילרמן אשרית ויואב

 רשתי רותם ולירז 



 טובין גיל וליאת

 
נעשתה בדיקה ראשונית לגביי קבורה בקבוץ של תושבת בית שאן שנרצחה   –שונות  .5

במסיבה ברעים ונקברה מחוץ לבית הקברות בבית שאן, רונן עשה בדיקה קצרה של הנושא  
ממנה עלה שלא ברור עם יש רצון של המשפחה לקבורה אצלנו ובנסיבות העניין הנושא לא  

ידון כל עוד לא נדע מה עמדת המשפחה.  אתמול התקשר תחקירן מהתוכנית של חיים הכט 
ברדיו קול רגע ושאל לגביי עמדתנו בנושא השבתי שכל עוד לא נדע את עמדת המשפחה לא  

 נתייחס לעניין, הבטיח לברר ולחזור אליי אם יהיה רלוונטי, לא חזר. 
 
   


